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Aan: College van B&W 

 Postbus 250 
 6440 AG Brunssum 
 

Afschrift aan: VVD-leden 

 Pers 
 

Brunssum, 22 juli 2024 

 
Betreft: Vragen op grond van art 43 RvO ontwikkeling entreegebied N300 

 
Geacht college van B & W, 

 
Voor de Brunssumse VVD is de (her)ontwikkeling van het entreegebied N300 van onze 

gemeente en de aansluiting op het Schutterspark een belangrijke prioriteit.  

 

Dat het huidige college deze boodschap onderstreept blijkt ook uit het coalitieakkoord 

‘Samen voor Brunssum’ waarin onderstaande passage is opgenomen. 

“De ruimtelijke ontwikkeling en opwaardering van het gebied rondom de op-/afrit van de 

N300 – als entree van Brunssum – evenals het herstel van de trap naar het uitkijkplateau, 

heeft hierbij prioriteit.” 

 

De raadsinformatiebrief alsmede hieraan gekoppelde krantenartikel in het Limburgs Dagblad 

van resp. 17 en 18 juli jl. waarin duidelijk werd dat in de gesprekken tussen de gemeente 

Brunssum, Bontrup en de Provincie Limburg deze laatst genoemde is afgehaakt, waren dan 

ook teleurstellende berichten voor onze fractie. Onze inwoners – maar ook de ondernemers 

in het Schutterpark – verdienen een entree van onze gemeente die uitnodigend en 

tegelijkertijd een visitekaartje voor onze gemeente is. Op dit moment is hier natuurlijk geen 

enkele sprake van. 

 

Hoewel onze fractie uiteraard positief is over het feit dat de gemeente en firma Bontrup nog 

in gesprek zijn roept het afhaken van de Provincie Limburg wel een aantal vragen op. 

 

Naar aanleiding van voornoemde stelt de Brunssumse VVD de volgende vragen: 

1. a. Wat betekent het afhaken van de Provincie Limburg tijdens deze gesprekken voor 
de verdere Oostflank ontwikkeling? Blijft dit enkel beperkt tot de groeve Mourik of is 
de Provincie Limburg hier wel bereid om naar het gehele gebied Oostflank te kijken? 
Naar mening van de Brunssumse VVD liggen bij een totale gebiedsvisie de meeste 
kansen. 
b. Heeft de Provincie Limburg uitgesproken wat (en op welke termijn) de intentie is 
met de in eigendom zijnde gronden van de Provincie Limburg in het entreegebied 
N300? 

2. Wat betekenen de huidige ontwikkelingen voor de Schutterspark visie en de 
realisatie/haalbaarheid hiervan? 

3. Wat is de stand van zaken rondom de natuurvisie Brunssum breed? En welke rol 
neemt de Provincie Limburg daarin? 

4. Is het college van B&W bereid om het collega van Gedeputeerde Staten te vragen 
om zo spoedig mogelijk in gesprek te gaan om tot concrete stappen voor het gehele 
Oostflank gebied te komen? 
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De VVD-fractie ziet uw antwoord(en) graag per omgaande tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Namens VVD-fractie Brunssum, 
 
Tim Theunissen, 
raadslid 


